
 

 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Benjamins, nodig ik u uit voor de commissievergadering 

Financiën en Veiligheid van woensdag 10 januari a.s.  om 13.00 uur.  

 

Naar aanleiding van vorige vergadering: aanrijtijden brandweer 

 

In uw vorige vergadering heeft de burgemeester u toegezegd dat u het onderzoek van de 

Veiligheidsregio ontvangt naar mogelijke aanscherping van de aanrijtijden brandweer in de 

stad, en dat u daar in januari over kunt spreken voordat de Veiligheidsregio besluit over 

nadere opdrachtformulering voor het vervolg.  

 

Het onderzoek hebt u inmiddels ontvangen  via de dagmail van 8 december jl. Gebleken is 

echter dat agendering in deze commissie nog niet zinvol is. Begin januari zal binnen de VRG 

een (voorlopige) stuurgroep zich buigen over de vraag uit welke onderdelen het 

vervolgonderzoek zal moeten bestaan (oriëntatie op vraagstukken). Op basis hiervan zal een 

projectplan resp. -opdracht worden opgesteld. Aan de voorkant kan de raad worden 

meegenomen zoals afgesproken, maar dat lukt dus nog niet op 10 januari.  

 

RKC-rapport over burgerbetrokkenheid 

 

Half november presenteerde de Rekenkamercommissie haar onderzoeksrapport 

Burgerbetrokkenheid. Het is gebruik dat een dergelijk rapport altijd wordt besproken in de 

raad om te bezien of de aanbevelingen van de RKC kunnen worden overgenomen. Via het 

piepsysteem is hier trouwens ook breed om gevraagd (D66, SP, PvdA, VVD, Stadspartij, 

ChristenUnie, 100% Groningen).  

 

Het onderzoek richt zich m.n. op de vraag welke ontwikkeling de gemeente de laatste jaren 

heeft doorgemaakt m.b.t. burgerbetrokkenheid, en of er ook geleerd is/wordt van de 

opgedane ervaringen. Het onderzoek levert over het algemeen een positief beeld op. Wel kan 

de werkwijze nog breder in de organisatie worden verspreid, en zou het volgens de RKC 

helpen als e.e.a. meer zou worden vastgelegd, al heeft het college ook goede argumenten om 
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dat juist niet te doen. Wat de rol van de raad betreft wordt geconstateerd dat er verschillende 

visies leven op de staat van de lokale democratie en dat dat belemmerend kan werken op de 

kaderstellende rol van de raad; geadviseerd wordt op zoek te gaan naar de overeenkomsten 

in dezen en te kijken hoe deze kunnen worden ingezet om de rol van de raad te verstevigen. 

Een laatste constatering is dat burgers niet alleen over hun eigen buurt en wijk willen 

meedenken en -praten maar ook over gemeentebrede thema’s; het college zou er goed aan 

doen om na te gaan hoe op die behoefte kan worden ingespeeld.  

 

Inmiddels is er een raadsvoorstel opgemaakt dat beoogt het college te verzoeken de 

aanbevelingen in zijn richting op te pakken en als raad zelf aan de slag te gaan met het punt 

van de eigen rol. 

 

Prostitutie c.a. 

 

In het voorjaar van 2016 hebt u uitgebreid gesproken over de aanscherping van het 

prostitutiebeleid (F&V 9 en 23 maart 2016, en raad 30 maart 2016). Het nieuwe beleid is 

ingegaan per 1 juni 2016. De belangrijkste nieuwe maatregelen: een verplichte intake voor 

sekswerkers, een verplicht bedrijfsplan voor exploitanten, verhoging van de minimumleeftijd 

en maximale werktijden van 11 uur per etmaal. Over de voortgang van het beleid hebt u 

gesproken in F&V 7 dec 2016 en 7 juni 2017 (zie ook groningen.raadsinformatie.nl > 

documenten > dossiers > 10. Veiligheid > Prostitutiebeleid). Zoals afgesproken volgt nu een 

evaluatie. De conclusie van het college is dat de maatregelen lijken te hebben geholpen. Een 

aantal aanbevelingen worden overgenomen. Toegezegd was dat de raad cijfers zou 

ontvangen over de uitstapprogramma’s van Terwille, deze zijn separaat verzonden en 

bijgevoegd, en kunnen desgewenst bij de bespreking worden betrokken. 

 

Een onderwerp hiermee annex is de afbouw van de tippelzone aan de Bornholmstraat. U hebt 

hierover gesproken op 13 september 2017. Het college komt nu met de stand van zaken. 

Vanuit de hulpverlening is gevraagd om het stellen van een finale sluitingsdatum, het college 

heeft de keuze van die datum vervolgens bij de hulpverlening gelegd. Voorgesteld is nu 31 

maart 2019. Verder wordt u in de brief uitgenodigd voor een gesprek met de hulpverleners 

op de tippelzone. 

 

De evaluatie van het prostitutiebeleid is voor bespreking aan gevraagd door D66, PvdA, 

GroenLinks, CDA en ChristenUnie, en de stand van zaken tippelzone door D66, SP, PvdA, 

GroenLinks, VVD en ChristenUnie. De cijfers van Terwille zijn per abuis niet meteen met 

de piepmail meegestuurd maar nagezonden; het ligt echter voor de hand deze bij deze 

bespreking te betrekken. 

 

Gele Loper 

 

De burgemeester schrijft dat hij geen verlenging van het cameratoezicht in de zgn Gele 

Loper zal aanvragen. De maatregel blijkt te weinig effect te hebben. Er wordt nu ingezet op 

andere maatregelen. Bespreking is aangevraagd door VVD, ChristenUnie en Partij voor de 

Dieren. 

  

 

Met vriendelijke groet, namens de voorzitter, 

Wolbert Meijer, raadsadviseur  


